
Från:                                           Brittinger HÅKANSSON <britthakan48@gmail.com>
Skickat:                                      den 6 juni 2023 16:40
Till:                                              Kansli
Ämne:                                        Fråga till kommunalrådet
 
Jag vill fråga kommunalrådet om upphandlingen av kommunens gräsytor.
Har Min motion om gräsytor beaktats vid upphandlingen och hur har det gått till?
 
Vh Brittinger Håkansson 


